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Rada Gminy w Ustroniu Morskim 
Komisja Komunalna 

Protokół nr 7 

VII Posiedzenie w dniu 12 września 2019  
Obrady rozpoczęto 12 września 2019 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 09:22 tego samego 
dnia. 

1. Otwarcie, stwierdzenie quorum. Czas rejestracji: 00:00 – 00:42 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

Andrzej Basarab 
2. Krzysztof Psykała 
3. Anna Sianos  
4. Andrzej Staszak 
5. Jolanta Szymczak 
 
2. Informacja Dyrektora GOSiR dot. zagospodarowania odpadów komunalnych w 
sezonie letnim. Czas rejestracji: 00:43 – 02:08 

Przewodniczący komisji Andrzej Staszak wnioskował o przeniesienie punktu na następne 
posiedzenie komisji, kiedy będzie rozmowa nad zestawieniem odnośnie rozliczenia odpadów 
na podstawie zużycia wody.  

Głosowano wniosek w sprawie przeniesienia punktu na następne posiedzenie komisji - 
październik.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna 
 
3. Ocena działań wykonania zadania zagospodarowania odpadów komunalnych w 
sezonie letnim. Czas rejestracji: 02:09 – 02:57 

W związku z tym, że punkt jest związany z punktem 2 Przewodniczący komisji Andrzej 
Staszak wnioskował o przeniesienie punktu na następne posiedzenie komisji 

Głosowano wniosek w sprawie przeniesienia punktu 3 na następne posiedzenie komisji - 
październik.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
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ZA (5) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna. 

4. Informacja Dyrektora GOSiR dot. parku maszynowego. Czas rejestracji: 02:58 – 
18:24 

Przewodniczący komisji Andrzej Staszak poinformował, że punkt ten był omawiany w 
miesiącu czerwcu.  

Dyrektor GOSIR Zenon Wajgert przedstawił informację dot. wykorzystanego podczas sezonu 
letniego sprzętu oraz sposobu i kosztów jego naprawy. 

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 
- Zenon Wajgert 
- Krzysztof Psykała 
- Andrzej Staszak 
 
Dyskusja dotyczyła dzierżawy ciągnika, kosztów remontu ursusa, kosztów eksploatacji 
ciągnika, serwisu ciągnika, oszczędności z tytułu wykonywania napraw przez pracowników 
GOSIR. 
 
5. Projekt uchwały w sprawie sposobu świadczenia usług przez Punkt Selektywnej 
Zbiórki Odpadów Komunalnych na terenie Gminy Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 
18:25 – 20:20 

Skarbnik Gminy Elżbieta Macek wnioskowała, aby projekt uchwały wycofać z porządku 
posiedzenia, ponieważ na dzień dzisiejszy nie jest w stanie uzyskać odbioru ze Starostwa,  

Głosowano wniosek w sprawie wycofania punktu z porządku posiedzenia: 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Basarab 
Opinia pozytywna. 
 
6. Pismo dotyczące zagrożenia ze strony dzików. Czas rejestracji: 20:21 – 34:00 

Pismo przedstawił Przewodniczący komisji Andrzej Staszak. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Bernadeta Borkowska 
- Sylwia Halama 
- Zenon Wajgert 
- Andrzej Staszak 
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Wójt poinformowała, że oczekuje na pismo ze starostwa, dotyczące przyznania gminie 20 
odstrzałów.   

Dyskusja dotyczyła podpisania porozumienia ze Starostą, dokarmiania dzików, planu 
działania odstrzelenia dzików, zabezpieczenia dojścia, kosztów odstrzału dzików. 
 
7. Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej transportu zbiorowego, 
dla których organizatorem jest Gmina Ustronie Morskie. Czas rejestracji: 34:01 –36:38 

Projekt uchwały przedstawiła Zastępca Wójta Sylwia Halama. 
 
Dyskusja: brak 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnej 
transportu zbiorowego, dla których organizatorem jest Gmina Ustronie Morskie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (5) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
Opinia pozytywna. 
 
8. Projekt uchwały w sprawie zaliczenia ulicy Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii 
dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu. Czas rejestracji: 36:40 – 42:50 

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Stefan Jagiełowicz. Poinformował, że Powiat podjął 
już uchwałę dot. przekazania ulicy,  

W dyskusji wzięli udział: 
- Stefan Jagiełowicz 
- Krzysztof Psykała 
- Bernadeta Borkowska 

Dyskusja dot. naprawy studzienek i chodnika. 

Głosowano w sprawie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie zaliczenia ulicy 
Polnej w Ustroniu Morskim do kategorii dróg gminnych i ustalenia jej przebiegu 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (4) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Jolanta Szymczak 
PRZECIW (1) 
Andrzej Staszak 
Opinia pozytywna. 
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9. Wniosek o wsparcie dla pracowników szczecineckiego zakładu Opak. Czas rejestracji: 
42:51 – 45:01 

Skarbnik Gminy Elżbieta Macek poinformowała, że w związku z tym, że nie ma w budżecie 
zabezpieczonych środków na takie działania komisja Budżetu i komisja Publiczna 
zaopiniowała wniosek negatywnie. 

Dyskusja – brak. 

Głosowano w sprawie wsparcia dla pracowników szczecineckiego zakładu Opak..  
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Andrzej Staszak 
PRZECIW (3) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Jolanta Szymczak 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Anna Sianos  
Opinia negatywna. 

10. Wniosek o nadanie nazwy ulicy honorowego obywatela gminy Ustronie Morskie. 
Czas rejestracji: 45:02 – 50:32 

Pismo przedstawił Przewodniczący komisji Andrzej Staszak.  

W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 
- Bernadeta Borkowska 

Wójt poinformowała, że nie ma materiałów, które wskazują na to, co ten człowiek zrobił dla 
gminy, w obecnym czasie jest wielu mieszkańców, którzy działają na rzecz gminy.  

Radny Basarab poinformował, że wniosek jest składany, co kadencję Rady Gminy i jest 
opiniowany negatywnie.  

Głosowano w sprawie wniosku o nadanie nazwy ulicy honorowego obywatela gminy 
Ustronie Morskie. 
Wyniki głosowania 
ZA: 0, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, NIE BIORĘ UDZIAŁU W GŁOSOWANIU: 
0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: 
PRZECIW (5) 
Andrzej Basarab, Krzysztof Psykała, Anna Sianos , Andrzej Staszak, Jolanta Szymczak 
Opinia negatywna. 
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11. Zamknięcie posiedzenia. 
 
W dyskusji wzięli udział: 
- Andrzej Basarab 
- Sylwia Halama 
 
Radny Basarab dopytywał o zjazd z drogi ul. Rolnej włączenie się do ruchu przy drodze 11, 
skręt w prawo, zasygnalizował, że dziura w drodze jest coraz większa. Wnioskował o 
zwrócenie się do dróg krajowych o rozwiązanie problemu. Uzyskał informację, że problem 
został zgłoszony do GDDKIA, odpowiedź wpłynęła, zostanie udzielona Radnemu przed sesją 
Rady Gminy.  

 

Przewodniczący komisji Komunalnej 
Rada Gminy w Ustroniu Morskim 

Andrzej Staszak 

  

 
Przygotował(a): Joanna Korczyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


